
Cugat.cat / noticies 

Requeno (OMET): 'Els canvis que es fan al Cros s'han fet per les idees dels participants'

L'organitzador del Cros Ciutat de Sant Cugat, Xavi Requeno,
ha visitat el programa 'Esport en Marxa', i ha destacat que els
canvis que s'han fet amb les sortides llençades de prebenjamí,
benjamí i aleví s'han d'analitzar i avaluar. Requeno ja pensa
en la 20a edició i ha avançat que tenen idees per preparar una
cursa especial. 

Les frases destacades de l'entrevista:

'Estem al voltant de les 4000 persones, tot i que hem d'acabar de verificar les xifres'

'Sempre intentem millorar i per a la 20a edició busquem alguna cosa per posar en valor. No sabem encara ben
bé que farem, tenim idees'

'Els canvis que s'han fet en les sortides els podem valorar com a positius. Els propis atletes ens acabaran de
confirmar-ho'

'El cros ha de ser molt participatiu i inclusiu. Els canvis d'enguany s'han fet amb idees també dels participants.
Tenim molt bona recepció de les escoles'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/sons/132134.html
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